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Образование, наука и култура /ПК по ОНК/

ПРОТОКОЛ № 52
Днес, 11.09.2023, от 15:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Образование, наука и култура /ПК по ОНК/".

Председател: Валерия-Тсреза Дончева

Присъствал

• Евгени Коев
• Жельо Желев
• Иван Александров
• Михаил Михалев
• Светослав Дермански
• Якоб ван Бейлен

Отсъствал

• Атанас Парушев
• Георги Недев
• Мариян Арабаджиев
• Мирослав Трифонов

Присъствали още
Пенка Игнатова - директор дирекция "ОМДС”

Дневен ред
1 - 3305 / 05.09.2023: Предложение от директора на Спортно училище "Георги Живков" - гр. 
Велико Търново за освобождаване на учениците от месечна такса за ползване не общежитие за 
учебната 2023-2024 година.
Становище на комисията: М. Михалев - ще подкрепи предложението, въпрос - има ли други 
ученици в града от други училища, които се освобождават от такава такса и колко са те*
П. Игнатова - има общинско общежитие "Кольо Фичето", което е различно, то е 
самостоятелно. А това общежитие е към спортното училище. Тъй като стандартът е висок за 
спортните училища, директорът се справя и не иска да събира такса. Това решение е на 
директора, за сметка на бюджета, който получава. Директорът на спортното училище има 
два стандарта - за училище и за общежитие, и има възможност да го н ап р ан  това нещо.

Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:....... /
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Бюджет и финанси /ПК по БФ/ 

ПРОТОКОЛ № 58
Днес, 11.09.2023, от 16:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Бюджет и финанси /ПК по БФ/".

Председател: Калина Широкова

Присъствал

• Гюнай Далоолу
• Красин Каракоцев
• Росен Иванов
• Стоян Витанов
• Христо Стоев
• Юлия Тонкова
• Якоб ван Бейлен

Отсъствал по уважителни причини

• Гергана Евтимова 

Отсъствал

• Атанас Парушев
• Мариян Арабаджиев

Присъствали още
Десислава Йонкова - директор дирекция "ПОУС"
Пенка Игнатова - директор дирекция "ОМДС"
Зорница Кънчева - началник отдел "ОС"

Дневен ред
1 - 3305 / 05.09.2023: Предложение от директора на Спортно училище "Георги Живков" - гр. 
Велико Търново за освобождаване на учениците от месечна такса за ползване не общежитие за 
учебната 2023-2024 година.
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА -6 ; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 3308 / 07.09.2023: Извършени разходи за командировки в страната от Венцислав Спирдонов - 
Председател на Великотърновски общински съвет, за периода 01.07.2023 - 30.09.2023 година 
Становище на комисията: Я. Бейлен - коментар за сумата, която завършва на 81 ст., изглежда 
странно, защото в България се плаща в лева, но е получил разяснение, че цената за нощувка 
в мястото за настаняване е в евро и се плаща в лева по курса за деня.

Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0
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3-3314/  08.09.2023: Извършени разходи за командировки в страната от Даниел Панов - Кмет на 
Община Велико Търново, за периода 01.07.2023 - 30.09.2023 година 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

4 -3316 /  08.09.2023: Съгласие за кандидатстване по мярката за намаляване на вторичното 
разпрашаване чрез зелени мерки в градска среда, процедура "Зелени мерки в градска среда" по 
приоритет 5 "Въздух" на Програма "Околна среда" 2021-2027 г.
Становище на комисията: Р. Иванов - това е предварително съгласие за стартиране на 
проектът. През следващия мандат ще разглеждат по-подробно всяка фаза от проекта. Това, 
което буди любопитството му, е колко ще бъде съфинансирането. Казва се, че е допустимо 
съфинансиране.
Кр. Каракоцев - това е само рамката.
Р. Иванов - не се изисква допълнителен собствено принос.

Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3. Кънчева - това е предварително съгласие по мерки, които са свързани и различно от тези, 
по които заменят печките на твърдо гориво. Тук ще има едни пари, които ще бъдат за 
озеленяване.
Кр. Каракоцев - ще има ли съфинансиране 
3. Кънчева - не.

5 -3317/08.09.2023: Създаване на социалната услуга "Наблюдавано жилище" за младежи от 18 до 
25 години, с капацитет 4 места, с адрес ул. "Ильо Войвода" № 2, ет.1, ап.2 считано от 24.08.2023 г. 
със средства за издръжка на социалната услуга от държавния бюджет, чрез общинския 
бюджет,определяни ежегодно с Решение на Министерски съвет 
Становище на комисията: Комисията приема предложението;
ЗА - 6; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

6 - 3320 / 08.09.2023: Промени по приходната и разходната част на Бюджета към 31.08.2023 г. на 
Община Велико Търново
Становище на комисията: Докладва М. Маринов - някои неща се отразяват в бюджета след 
приемането му, като например разпределението на разходи на бюджетите по училища. 
Бюджетите по училища се разпределят по формула след приемането на бюджета. Това е 
отразено, както и всички служебни промени, които са настъпили през м. август* Отразени са 
абсолютно всички корекции в бюджетите на проектите.
Кр. Каракоцев - коментар относно сумите за "прословутите" кръговите кръстовища, нали 
има проект, разчети. Ясно е , че се прави ремонт на ремонта, но тук се прави ремонт на 
ремонта на ремонта на ремонта по време на ремонта. Всички са гледали клипчето, на което 
се вижда, че камиона не може да вземе завоя на кръговото на Ьеляковско шосе, и кметът 
каза, че ще се преконструира наново. Смешно е.
д-р Ю. Тонкова - не е смешно, а е тъжно. Даже е престъпно, защото заради недоглеждане, се 
харчат народни пари безобразно и неправомерно.
Кр* Каракоцев - откъде ще дойдат тези пари.
Р. Иванов - от собствения принос.
М. Маринов - те са преразпределение вътре в бюджета.
Р. Иванов - проектантът не носи ли някаква отговорност, грешката би трябвало да е негова. 
В. Дончева - освен проектантът, за да се стигне до строителството, са минали много
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съгласувате.!ни процедури. Много хора са си сложили подписите, никой ли не е видял, че 
едно едрогабаритно МПС не може да вземе завоя.
Ст. Витанов - като кръговото на "Качица".
Кр. Каракоцев - това преразпределение вътре означава ли, че ще се вземат от друго перо. От 
кое перо? Кое ще се намали за сметка на това.
М. Маринов - има дейности, които отпадат, а други се появяват. Това е вътрешно 
преразпределение.
Кр. Каракоцев - г-н Иванов е прав, че вината е на проектанта.
Ст. Антонов - г-н Кечев - относно това, че не може да мине камионът, инж. Кечев каза, че 
проектът си е добре, но строителите не са го изпълнили и ще го направят за тяхна сметка с 50 
см. А парите за препроекшране - дошла им е идеята, че може да се направи някаква отделна 
лента. Поне това пише в пресата.

Комисията не приема предложението:
ЗА - 2; ПРОТИВ -1 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -4

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:

L
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Икономически въпроси /ПК по ИВ/ 

ПРОТОКОЛ № 65
Днес, 11.09.2023, от 16:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Икономически въпроси /ПК по ИВ/".

Председател: Росен Иванов

Присъствал

• Валерия-Тереза Дончева
• Гюнай Далоолу
• ДеянКуздов
• Елена Чамуркова
• Жельо Желев
• Стефан Антонов
• Христо Стоев

Отсъствал

• Атанас Парушев
• Калина Широкова
• Мариян Арабаджиев

Присъствали още
Десислава Йонкова - директор дирекция "ПОУС" 
Пенка Игнатова - директор дирекция "ОМДС" 
Зорница Кънчева - началник отдел "ОС"

Дневен ред
1 - 3306 / 07.09.2023: Изменение на Решение № 1473 по Протокол №59 от проведено редовно 
заседание на Великотърновски общински съвет на 31.08.2023 г.
Становище на комисията: Кр. Каракоцев - налага се техническа корекция в решението, 
което взеха на предходната сесия.

Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ- 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 3316 / 08.09.2023: Съгласие за кандидатстване по мярката за намаляване на вторичното 
разпрашаване чрез зелени мерки в градска среда, процедура "Зелени мерки в градска среда" по 
приоритет 5 "Въздух" на Програма "Околна среда" 2021-2027 г.
Становище на комисията: Р. Иванов - това е предварително съгласие за стартиране на 
проектът. През следващия мандат ще разглеждат по-подробно всяка фаза от проекта. Това, 
което буди любопитството му, е колко ще бъде съфинансирането. Казва се, че е допустимо 
съфинансиране.
Кр. Каракоцев - това е само рамката.
Р. Иванов - не се изисква допълнителен собствено принос.
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Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3. Кънчева - това е предварително съгласие по мерки, които са свързани и различно от тези, 
по които заменят печките на твърдо гориво. Тук ще има едни пари, които ще бъдат за 
озеленяване.
Кр. Каракоцев - ще има ли съфинансиране 
3. Кънчева ■ не.

3 - 3320 / 08.09.2023: Промениш приходната и разходната част на Бюджета към 31.08.2023 г. на 
Община Велико Търново
Становище на комисията: Докладва М. Маринов - някои неща се отразяват в бюджета след 
приемането му, като например разпределението на разходи на бюджетите по училища. 
Бюджетите по училища се разпределят по формула след приемането на бюджета. Това е 
отразено, както и всички служебни промени, които са настъпили през м. август. Отразени са 
абсолютно всички корекции в бюджетите на проектите.
Кр. Каракоцев - коментар относно сумите за "прословутите" кръговите кръстовища, нали 
има проект, разчети. Ясно е , че се прави ремонт на ремонта, но тук се прави ремонт на 
ремонта на ремонта на ремонта по време на ремонта. Всички са гледали клипчето, на което 
се вижда, че камиона не може да вземе завоя на кръговото на Беляковско шосе, и кметът 
каза, че ще се преконструира наново. Смешно е.
д-р Ю. Тонкова - не е смешно, а е тъжно. Даже е престъпно, защото заради недоглеждане, се 
харчат народни пари безобразно и неправомерно.
Кр. Каракоцев - откъде ще дойдат тези пари.
Р. Иванов - от собствения принос.
М. Маринов - те са преразпределение вътре в бюджета.
Р. Иванов - проектантът не носи ли някаква отговорност, грешката би трябвало да е негова. 
В. Дончева - освен проектантът, за да се стигне до строителството, са минали много 
съгласувателни процедури. Много хора са сн сложили подписите, никой ли не е видял, че 
едно едрогабаритно МПС не може да вземе завоя.
Ст. Витанов - като кръговото на "Качица".
Кр. Каракоцев - това преразпределение вътре означава ли, че ще се вземат от друго перо. От 
кое перо? Кое ще се намали за сметка на това.
М. Маринов - има дейности, които отпадат, а други се появяват. Това е вътрешно 
преразпределение.
Кр. Каракоцев - г-н Иванов е прав, че вината е на проектанта.
Ст. Антонов - г-н Кечев - относно това, че не може да мине камионът, инж. Кечев каза, че 
проектът си е добре, но строителите не са го изпълнили и ще го направят за тяхна сметка с 50 
см. А парите за препроектиране - дошла им е идеята, че може да се направи някаква отделна 
лента. Поне това пише в пресата.

Комисията не приема предложението:
ЗА - 3; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -3

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:...

2 от2 12.9.2023 п, 13:31



Спорта, туризма, децата и младежта /ПК по
стдм/

ПРОТОКОЛ № 51
Днес, 12.09.2023, от 15:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Спорта, туризма, децата и младежта /ПК по СТДМ/".

Председател: Деян Куздов

Присъствал

• Георги Недев
• Елена Чамуркова
• Иван Александров
• Йорданка Стефанова
• Красин Каракоцев
• Михаил Михалев
• Тихомир Нанев

Отсъствал

• Сунай Мунков

Дневен ред
1 - 3305 / 05.09.2023: Освобождаване на ученици на Спортно училище "Георги Живков", гр. Велико 
Търново от месечна такса за ползване на общежитие за учебната 2023/2024 година.
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 3306 / 07.09.2023: Изменение на Решение № 1473 по Протокол №59 от проведено редовно 
заседание на Великотърновски общински съвет на 31.08.2023 г.
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Здравеопазване и социални дейности /ПК по
3 СД/

ПРОТОКОЛ № 58
Днес, 12.09.2023, от 16:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Здравеопазване и социални дейности /ПК по ЗСДЛ

Председател: Николен Стойнов

Присъствал

• Валентин Точков
• Даниела Андреева-Тодорова
• Димитър Чолаков
• Иван Александров
• Красил Каракоцев
• Мавроди Калейнски
• Светослав Дермански
• Юлия Тонкова

Присъствали още
Десислава Йонкова - директор дирекция "ПОУС"
Силвия Димитрова - ш. експерт, отдел "УС"

Дневен ред
1 -3310/  07.09.2023: Предоставяне за безвъзмездно ползване на част от имот частна общинска 
собственост; гр. Велико Търново
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 3317 / 08.09.2023: Създаване на социалната услуга "Наблюдавано жилище" за младежи от 18 до 
25 години, с капацитет 4 места, с адрес ул. "Ильо Войвода" № 2, ет.1, ап.2 считано от 24,08.2023 г. 
със средства за издръжка на социалната услуга от държавния бюджет; чрез общинския 
бюджет,определяни ежегодно с Решение на Министерски съвет 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0 /

ПРЕДСЕДАТЕЛ:............................  ПРОТОКОЛИСТ:

/
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Устройство на територията, транспорт и 
паркиране /ПК по УТТП/

ПРОТОКОЛ № 53
Днес, 13.09.2023, от 14:30 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Устройство на територията, транспорт и паркиране /ПК по УТТП/".

Председател: Пламен Петров

Присъствал

• Георги Марков
• Даниела Андреева-Тодорова
• Деян Хаджийски
• Драгомир Йосифов
• Йорданка Стефанова
• Петко Тюфекчиев
• Стоян Витанов
• Юлия Тонкова
• Якоб ван Бейлен

Отсъствал

• Тодор Тодоров 

Присъствали още
Силвия Димитрова - гл. експерт отдел "УС" 
инж. Цанко Бояджиев - ш. експерт; дирекция "СУТ"
Даниела Данчева - гл. счетоводител при Община Велико Търново

Дневен ред
1 - 3312 / 07.09.2023: Безвъзмездно прехвърляне на имоти и части от имоти общинска собственост
в полза на Държавата, с. Дичин и с. Никюп
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
За - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 3315 / 08.09.2023: Публичен търг с явно наддаване за продажба на недвижим имот; с Дичин 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
За - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 3320 / 08.09.2023: Промени по приходната и разходната част на Бюджета към 31.08.2023 г. на 
Община Велико Търново
Становище на комисията: Д. Данчева - към обяснителната записка има една справка, 
събрана от промените в инвестиционната програма, в която са отразени месечните промени 
в бюджета. По-големите промени са допълнително осигуряване на средства за каменния мост 
на р. Белица, реконструкция на осветителна уредба на кръгово кръстовище на Беляковско
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шосе, ремонт на покрив на сграда общинска собственост на ул. "Велчо Джамджията", 
изграждане на подземна тръбна мрежа в града, станцията за телемедицина не са я харесали и 
няма да я вземат. Това са част от промените по инвестиционната част.
Пл. Петров - изказване по отношение осветлението на кръговото на Беляковско шосе - там 
проекта е на инженеринг, какво е наложило в проекта да няма осветление. Щом е на 
инженеринг, трябва да има всичко.
инж. Бояджиев - в проекта е предвидено само допълнително осветление. А сега се подменя 
старото осветление.
Сг. Витанов - относно този проект - цената се коригира веднъж, заради инфлацията и други 
процеси, коригира се движението, заради тежкотоварни МПС, сега се коригира осветлението. 
Това т.нар. кръгово кръстовище е такова безумие. Какъв е този инженеринг, какъв е този 
проектант, постоянно се променя проектът, оскъпява се. Ще гласува против това безобразие, 
което се предлага. Отсега е ясно коя ще бъде фирмата, която ще изпълнява тази подмяна на 
старо осветление. Ако може да се извади това да се гласува отделно, защото има други неща, 
които е нормално да се подкрепят. Кой носи вина за това състояние на изпълнението на 
проекта - безобразие.
П. Тюфекчиев - изказване по отношение ремонта на кръговото на Беляковско шосе - на 15 
септември някой трябва да застане там и да поеме отговорността, защото той повече не може 
да се срамува, че е общински съветник. Ще стане страшно там и градът ше бъде блокиран, 
започнат ли учебните занятия. Не разбира защо са в тази ситуация.
Пл. Петров - само преди месец приемаха бюджета, защо не се заложи тогава подмяната на 
осветлението, за да се знае, че има да се нрави такова нещо* Асфалт има ли поне, за да знаят, 
да не стане после така, че да няма. Преминават към гласуване на основното предложение, г-н 
Витанов ако желае, на сесия да предложи отделно гласуване на тези пари за реконструкция 
на осветлението на кръговото кръстовище.

Комисията не приема предложението:
За -4 ; ПРОТИВ-2 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2  /

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:.

2 от 2 14.9.2023 г., 10:52



Firefox

Общинска собственост /ПК по ОС/ 

ПРОТОКОЛ № 49
Днес, 13.09.2023, от 16:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Общинска собственост /ПК по ОС/".

Председател: Георги Марков

Присъствал

• Валентин Точков
• Валерия-Тереза Дончева
• Деян Хаджийски
• Евгени Коев
• Петко Тюфекчиев
• Сунай Мунков
• Тихомир Нанев

Отсъствал

• Калина Широкова 

Присъствали още
Десислава Йонкова - директор дирекция "ПОУС”
Силвия Димитрова - гл. експерт отдел "УС"

Дневен ред
1 -3310/  07.09.2023: Предоставяне за безвъзмездно ползване на част от имот частна общинска 
собственост; гр. Велико Търново
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
За - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2-3311/  07.09.2023: Изваждане на жилище от Списъка на жилища от фонд" Настаняване под 
наем" и включването му във фонд" Резервен".
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
За - 6; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 3312 / 07.09.2023: Безвъзмездно прехвърляне на имоти и части от имоти общинска собственост
в полза на Държавата, с. Дичин и с. Никюп
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
За - 6; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

4-3315/  08.09.2023: Публичен търг с явно наддаване за продажба на недвижим имот; с Дичин 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
За - 6; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0
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ПРЕДСЕДАТЕЛ:............................  ПРОТОКОЛИСТ:.....
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Земеделие, гори и околна среда /ПК по ЗГОС/

ПРОТОКОЛ № 51
Днес, 13.09.2023, от 17:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Земеделие, гори и околна среда /ПК по ЗГОС/".

Председател: Йорданка Стефанова

Присъствал

• Гюнай Далоолу
• Евгени Коев
• Мирослав Трифонов
• Николен Стойнов
• Пламен Петров
• Стоян Витанов

Дневен ред
1 -3312/  07.09.2023: Безвъзмездно прехвърляне на имоти и части от имоти общинска собственост
в полза на Държавата, с. Дичин и с. Никюп
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
За - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗД ЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 3316 / 08.09.2023: Съгласие за кандидатстване по мярката за намаляване на вторичното 
разпрашаване чрез зелени мерки в градска среда, процедура "Зелени мерки в градска среда" по 
приоритет 5 "Въздух" на Програма "Околна среда" 2021-2027 г.
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
За - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:

/
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